
Het loslaten van de koppeling is een goede beslissing. Het kan inderdaad erg lastig zijn het juiste 
aantal gewerkte uren te bereiken, maar zo wordt daarnaast de kinderopvang ook mogelijk voor 1 
verdieners of mensen die naast een eventuele kleine betaalde baan, veel vrijwilligerswerk of 
mantelzorg doen. 

Het intensiveren van Het toezicht is helaas weggegooid geld. Uit meerdere onderzoeken en peilingen 
blijkt dat ouders erg tevreden zijn over de (kwaliteit van) kinderopvang. De intensivering zal dus niet 
leiden tot betere opvang, terwijl dit wel fors meer geld kost. Dit is dus ernstige verspilling van 
middelen, waar dan ook nog eens een keer niet het rijk, maar de ouders de dupe van worden, terwijl 
ze er niet eens om gevraagd hebben. In het stuk staat dat degenen die er van profiteren voor de 
kosten moeten opdraaien en dat dit de ouders zijn. Helaas is dat profijt er voor de ouders helemaal 
niet. Ik vraag dus dringend om nadere bestudering van het voorgenomen besluit en dat dit 
voornemen wordt teruggedraaid. Als er vanuit de sector dan wel de ouders zelf een roep komt om 
verbetering en misstanden aan te pakken, dan is een intensivering van het toezicht wenselijk en 
noodzakelijk. Die noodzaak is er nu niet, daar de kwaliteit door de overgrote meerderheid van de 
ouders als hoog ervaren wordt.


